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Milí spoluobčané,
čas běží neúprosně a jakoby nabírá ještě 

zrychlení. Tak to cítím alespoň já.  A kupodivu 
se správou věcí veřejných u nás v Hlohovci 
máme za sebou už půlroční zkušenost. Dost 
dlouhá doba na oťukání a „setřepání“ nových 
vztahů v týmu, ověření stavu obecního ma-
jetku a podmínek provozu obecních zařízení, 
dokončení investičních úkolů z loňska. Krát-
ká doba na realizaci zásadních úkolů v tomto 
roce či  volebním období, jako je např. přípra-
va a schválení nového územního plánu. 

Letošní hlavní úkol nám nekompromisně 
představila prosincová hygienická kontrola 
budovy mateřské školy. Hygienická vyhláška 
vyžaduje pro dítě plochu 4 m2. To znamená 
povolenou kapacitu 25 dětí v MŠ, a s výjim-

kou povolenou do konce roku celkem 30 dětí. 
Zapsaných je jich však více a ještě nepřízni-
vější situace se očekává při zápisu dětí na 
příští školní rok. Rada obce hledala možná 
řešení s ohledem nejen na finanční možnosti 
obecního rozpočtu. Kladný statický posudek 
budovy podpořil variantu zvětšení kapacity 
stávajících prostor stavebními úpravami a 
změnami vnitřních dispozic. V současné době 
se vyjadřují k projektové dokumentaci hygi-
enici a požárníci a z toho vyplyne konečná 
kapacita projektovaného stavu. V příznivém 
případě stavební práce začnou neprodleně 
po výběru dodavatele a na základě stavební-
ho povolení, avšak ukončení nepředpokládá-
me do nového školního roku. Po dobu stavby 
poskytne provizorní řešení budova základní 

školy, což bude náročné pro děti, žáky i peda-
gogický personál.  Již dnes je ale jisté, že ani 
po úpravách školky nebude možné uspokojit 
všechny rodiče zapisovaných dětí.

Čilý stavební ruch v nové ulici K zámečku 
potvrzuje, že všech 10 prodaných stavebních 
pozemků ze 23 je připravených k napojení 
na zkolaudované inženýrské sítě včetně ko-
munikace. Zbývá doplnění recyklátu a úpra-
va části cesty u „zahrady“ po jejím úplném 
vyschnutí.

Sběrný dvůr má od lednové kolauda-
ce zatím poznatky ze zkušebního provozu. 
Podmínky a vybavení nového areálu jsou 
se starými nesrovnatelné a jsou v souladu s 
většími nároky na kvalitu vytříděného odpa-
du.. Důležité je třídění odpadu již v domác-
nostech, do pytlů svážených od domů v den 
svozu popelnic, do kontejnerů nebo ve vět-
ším množství přímo na sběrný dvůr. Dotříďo-
vání „separovaného“ odpadu z kontejnerů na 
sběrném dvoře je zbytečně drahou činností, 
kterou za několik „bordelářů“ platíme všich-
ni. Určitě se osvědčil kamerový systém. Bez 
něho to opravdu nejde?! Kontejnerová hníz-
da mají sloužit občanům, nepatří sem odpad 
z podnikání. Odpad z provozování živnosti, z 
komerční výroby či z prodejen nepatří ani na 
sběrný dvůr, ale je odvážen přímo z provo-
zovny svozovou firmou, smluvně zajištěnou 
podnikatelem na vlastní náklady.

Dokončení chodníků u kostela se nepří-
jemně protahuje. Nemoc a nedávný skon 
majitele firmy není omluvou, ale nepříznivým 
faktem. Žáci si zatím o to více užívají školní-
ho dvora s novým doskočištěm a sportovní-
ho hřiště.

Interiér kulturního domu se mění před 
očima rok co rok. Od května je nová i obec-
ní knihovna. Místo dvou nevhodně dělených 
místností a stařičkého vybavení čtenáři a 
uživatelé veřejného internetu určitě ocení pro-
stornou, přesto útulnou místnost, vybavenou 
moderním nábytkem. Zejména pro ty nejmen-
ší má vedoucí knihovny  Andrea Kurková při-
praveno překvapení přímo programové…

Dlužím ještě vysvětlení, proč vychá-
zí Naša dědina se spožděním. Personální 
„setřepání“ posunulo i termín vydání první-
ho čísla až do květnových dnů. Naša dědi-
na bude i nadále vycházet jako čtvrtletník. 
Já doufám, že i vy, čtenáři, rádi přispějete
k větší pestrosti a kvalitě našich novin.  Našej 
dědině přeji, ať přináší jen příznivé zprávy, 
užitek a pohodu. 

Marie Michalicová, starostka

MÁJOVÉ HODKY. Krojované májové hodky, tolik očekávané mladou chasou, se konaly 
v termínové konkurenci právě vrcholícího mistrovství světa v hokeji. Průvod na místní po-
měry nezvykle početné krojované chasy vyšel pod hodovou máji od stárka Martina Pekár-
ka a provázela ho dechová hudba Šardičanka. Zakaboněná obloha dopřála zahájení hodů 
ještě pod májí, ale další průběh se konal kvůli dešti v sále kulturního domu.  Počasí však 
nevzalo hodujícím náladu, stárci přivítali přespolní krojované šohaje a mládež z okolních 
dědin, taneční veselí definitivně ukončil až odjezd kapely za časného rána.
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Zápis ze 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2010-2014, konaného dne 10.2.2011

Bylo přítomno 13 členů ZO, předem pro nemoc byli 
omluveni: Ing. Jaroslav Hajda a Mgr. Jana Vlková.

Program jednání:
1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedá-
 ní Zastupitelstva obce.
2. Zpráva o činnosti Rady obce
3. Vnitřní směrnice č. 1/2011 o výši odměn
 neuvolněným členům Zastupitelstva obce. 
4. Záměr úplatného převodu nemovitostí z vlast-
 nictví Obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec  do vlast-
 nictví cizích osob za cenu 100,- Kč  za 1 m2:
 a) část pozemku p.č. 814/3, dle geometrické-
  ho plánu č. 984-103/2010 ze dne 6.12.2010 
  označeného písmenem “a”, o výměře
  10 m2, ostatní plocha, v ulici Na kopci,
 b) část pozemku p.č. 718/1, dle geometric-
  kého plánu č. 982-47/2010 ze dne
  10.11.2010 označeného jako nova
  parcela č. 718/5, o výměře 11 m2, ostatní 
  plocha , v ulici Šulaperk,
 c) pozemek p.č. 723/2, o výměře 45 m2,
  zastavěná plocha pod rodinným domem 
  č.p. 296, v ulici Šulaperk.

5. Úplatný převod nemovitostí – pozemků v k.ú. 
 Hlohovec, ulice K zámečku, vše zahrada,
 za cenu 620,- Kč za 1 m2 z vlastnictví Obce
 Hlohovec do:

a) vlastnictví Ing. Karla Hajtra, a sice po-
 zemky p.č. 1130, o výměře 601 m2,
 p.č. 1744/1, o výměře 752 m2 a p.č. 1744/2, 
 o výměře 813 m2, 

b) SJM manželů Petry a Luboše Balšínko-
 vých, a sice pozemek p.č. 1131, o výměře 
 516 m2,

c) SJM manželů Marie a JUDr. Pavla Kašníko-
 vých, a sice pozemek p.č. 1133, o výměře 
 512 m2,

d) vlastnictví pana Romana Češky, a sice
 pozemek p.č. 1136, o výměře 545 m2.

6. Různé k projednání
7. Usnesení 

Závěr
Výsledek hlasování o  programu jednání v ce-
lém rozsahu, jak byl navržen: 13 – 0  – 0 .

k  bodu 1.   Kontrola plnění usnesení z přede-
šlých zasedání Zastupitelstva obce. 

Starostka přednesla zprávu o plnění usnesení z 
minulého veřejného zasedání, informovala zastupi-
tele o své účasti a dění na valných hromadách ob-
chodních společností Hantály, a.s., Velké Pavlovice a 
Vodovody a kanalizace, a.s. Břeclav,  a dále dobrovol-
ných svazků obcí DSO LVA a DSO Čistý jihovýchod, 
jehož valné hromady se zúčastnil za obec místosta-
rosta JUDr. Kašník, který byl zvolen za člena předsta-
venstva společnosti Hantály, a.s.. Zastupitelstvo obce 
vzalo tuto zprávu na vědomí bez připomínek.

k  bodu 2.  Zpráva o činnosti Rady obce
Starostka seznámila s obsahemprojednávání 

přípravy prodeje pozemků, pronájmy pozemků, 
smluv o zřízení věcného břemene pro stavby přípo-
jek inženýrských sítí, schvalování drobných spon-
zorských darů, příprava projektů k podání žádosti o 
dotaci a zejména informovala o zřízení komise vý-
stavby a životního prostředí ve složení – předseda: 
Ing. Jaroslav Hajda – členové: Bc. Jaromír Navrátil 
a Zdeněk Trubač. Seznámila zastupitele s Rozhod-
nutím Krajské hygienické stanice Brno o udělení vý-
jimky na zvýšení kapacity max. 30 dětí v mateřské 
škole ZŠ a MŠ Hlohovec, jako výsledek prosincové 
kontroly v MŠ Hlohovec, což představuje snížení o 
20 dětí ze současného stavu. Více viz Různé k pro-
jednání. Zastupitelé vzali tuto zprávu na vědomí.

k bodu 3. Vnitřní směrnice č. 1/2011 o výši od-
měn neuvolněným členům Zastupitelstva obce. 

Členové ZO obdrželi tuto směrnici spolu s po-
zvánkou. Směrnici o výši odměn už sice schvalo-
valo ZO na svém prosincovém zasedání, mezitím 
ovšem přišly nové tabulky s nižšími tarify. Starostka 
vysvětlila, že částky pro členy ZO ponechali stej-
né, protože byly schváleny pouze v 50%, nyní vy-
chází asi 58%. Výše odměny bude snížena pouze 
pro členy Rady obce.  Zastupitelé neměli  žádné 
námitky
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

k bodu 4. Záměr úplatného převodu nemovitostí 
z vlastnictví Obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do 
vlastnictví cizích osob za cenu 100,- Kč za 1 m2:

Starostka informovala o důvodech záměru je-
jich převodu připravených Radou obce. Zastupitelé 
neměli k návrhům žádné připomínky ani protinávr-
hy. Starostka dala hlasovat o návrzích jednotlivě. 

a) část pozemku p.č. 814/3, dle geometric-
 kého plánu č. 984-103/2010 ze dne 
 6.12.2010 označeného písmenem
 “a”, o výměře 10 m2, ostatní plocha,
 v ulici Na kopci.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

b) část pozemku p.č. 718/1, dle geometric-
 kého plánu č. 982-47/2010 ze dne 
 10.11.2010 označeného jako nová parce-
 la č. 718/5, o výměře 11 m2, ostatní plocha,
 v ulici Šulaperk.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

c) pozemek p.č. 723/2, o výměře 45 m2,
 zastavěná plocha pod rodinným domem 
 č.p. 296, v ulici Šulaperk
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

k bodu 5.  Úplatný převod nemovitostí – pozem-
ků v k.ú. Hlohovec, ulice K zámečku, vše zahra-
da, za cenu 620,- Kč za 1 m2 z vlastnictví Obce 
Hlohovec:

Ještě před vlastním hlasováním o konkrétních 
prodejích přednesla starostka ostatním návrh Rady 
obce, aby schválení prodeje obecních pozemků v lo-
kalitě K zámečku bylo časově limitováno, a sice tak, 
aby kupující podepsali kupní smlouvy do jednoho mě-
síce od data schválení prodeje Zastupitelstvem obce 
Hlohovec. Připomenula zastupitelům, že v minulosti 
došlo v jiné lokalitě bez tohoto omezení k blokování 
stavebního pozemku na více než rok, ostatní zájemci 
o tento pozemek byli odmítnuti a k uzavření smlouvy 
s původním zájemcem nakonec vůbec nedošlo. Při-
pomínka ani protiargument ze strany zastupitelů ne-
padl, takže starostka dala o tomto návrhu hlasovat. 
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

Starostka opět informovala o jednotlivých poda-
ných žádostech zájemců o koupi pozemků a dala o 
jednotlivých prodejích hlasovat.

a) prodej, pozemků p.č. 1130, o výměře 
 601 m2,   p.č. 1744/1, o výměře 752 m2

 a p.č. 1744/2, o výměře 813 m2 panu
 Ing. Karlu Hajtrovi, Brno.

Místostarosta obce upozornil, že pozemky 
p.č. 1744/1 a 1744/2 zbývá ještě uvést do stavu, 
v jakém se nachází ostatní prodávané pozemky
v této lokalitě. To znamená, že obec na své náklady 
zlikviduje staré oplocení a budovu „vodárny“ na po-
zemku p.č. 1744/1. 
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

b) prodej pozemku p.č. 1131, o výměře
 516 m2, do SJM manželům Petře a
 Luboši Balšínkovým.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

c) prodej pozemku p.č. 1133, o výměře
 512 m2, do SJM manželům Marii a
 JUDr. Pavlu Kašníkovým.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0. Před hlasováním 
JUDr. Pavel Kašník upozornil, že se z hlasování
vylučuje, neboť je ve střetu zájmů. 

d) prodej pozemku p.č. 1136, o výměře
 545 m2, do vlastnictví pana Romana Češky.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

k bodu 6.  Různé k projednání
a) Starostka seznámila přítomné s návr-

 hem záměru obce získat do svého vlast-
 nictví další ideální polovinu pozemku 
 p.č.1867/3, celková výměra 11 m2 v k.ú. 
 Hlohovec, který spoluvlastní obec se stá-
 tem, správu má Pozemkový fond ČR. 
 Pozemek se nachází na okraji areálu 
 sportovního hřiště a Pozemkový fond ČR 
 řeší vypořádání spoluvlastnického po-
 dílu buď formou převodu ideální polovin, 
 nebo reálným rozdělením pozemku a 
 nabídkou k prodeji jiným zájemcům.
 Starostka navrhla vypořádat ideální
 spoluvlastnický podíl státu ve výši ½
 k pozemku p.č. 1867/3, v k.ú. Hlohovec, 
 převodem spoluvlastnického podílu stá-
 tu ve správě Pozemkového fondu České 
 republiky, část obce: Žižkov, Husinecká
 1024/11a, 130 00 Praha do vlastnictví 
 Obce Hlohovec. K tomuto návrhu nebyla 
 žádná připomínka ani protinávrh. 
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

b) Jako další k projednání předložila sta-
 rostka  žádost přítomné členky ZO paní 
 Marie Bartošíkové, která se chce vzdát 
 své odměny za výkon veřejné funkce 
 - činnost v ZO. K tomuto návrhu nebyla 
 žádná připomínka. Starostka nejprve 
 vyloučila z hlasování p. Bartošíkovou
 a potom vyzvala ostatní zastupitele k hla-
 sování o vzdání se odměny za činnost
 v ZO p. Bartošíkové.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0. 

c) Jako poslední ke schválení byla odměna 
 bývalé starostky obce Mgr. Vlkové. Pů-
 vodně si přála vyplácet tuto odměnu
 měsíčně, ale vzhledem k legislativní
 změně, kdy musely být daně odvedeny 
 jednorázově už za rok 2010 a měsíční
 vyplácení této částky by už ztratilo smy-
 sl, navrhla starostka obce vyplatit zbýva-
 jící část odměny jednorázově. K tomuto 
 návrhu nebyla žádná připomínka. Sta-
 rostka vyzvala zastupitele k hlasování
 o vyplacení odměny jednorázově.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

Po projednání těchto bodů byl dán prostor pro 
ostatní členy zastupitelstva a přítomnou veřejnost.
Dotaz členky ZO paní Štěpánkové: Jak a odkdy 
bude fungovat nový sběrný dvůr? 
Odpověď starostky: Provoz je nyní pouze zkušeb-
ní, otevřeno bude v sobotu a jinak po telefonické 
domluvě s odpovědným zaměstnancem obce – p. 
Janem Vlkem. 
Dotaz členky ZO paní Bc. Vlašicové: Občanům se 
nelíbí vodění psů jako svůj doprovod některými ná-
vštěvníky místního hřbitova a hlavně to, co po nich 
zůstává. Jakým způsobem bude nové zastupitel-
stvo proti jejich majitelům postupovat? 
Odpověď JUDr. Kašníka: Obec zajistí umístění 
cedulí - zákaz vstupu se psy na viditelná místa ke 
všem třem bránám na místním hřbitově.
Připomínka členky ZO paní Bc. Vlašicové: k míst-
nímu hřbitovu. Upozornila, že v období vánočních 
svátků byly některé cestičky velmi rozmočené, lidé 
se bořili a zajímala se o možnost jejich zpevnění. 
Starostka obce vysvětlila, že stavební úpravy na 
hřbitově se plánují, ale vzhledem k finančním mož-
nostem se zatím nepočítá se zpevněním cest mezi 
hroby. V současné době je prioritou obce napravení 
nevyhovujícího stavu mateřské školy, ani na toto 
opatření nemá obec k dispozici dostatek financí, s 
opravami hřbitova se musí počkat.
Další do diskuze se přihlásil člen ZO pan Bc. Na-
vrátil: Cesta nad hřbitovem je ve strašném stavu, co 
s tím bude obec dělat?
Odpověď starostky: Společnost Vodovody a kana-
lizace, a.s., která špatný stav cesty zavinila, když 
zde pokládala na podzim vodovodní řad, počítá 
s nápravou, avšak až v teplejším jarním období. 
Podmínka uvedení cesty do původního stavu spo-
lečností  vyplývá také z vodoprávního povolení k 
této stavbě.  
Paní Bc. Vlašicová upozornila:  na základě nedáv-
né, vlastní příhody na nebezpečné místo v kultur-
ním domě, za které je obec jako vlastník budovy a 
její provozovatel zodpovědná. Jedná se o nezajiště-
né nebo nezvýrazněné ukončení pódia, na kterém 
často vystupují i školní děti při školních besídkách. 
Apelovala na nápravu.
Odpověď JUDr. Kašníka: v další fázi rekonstruk-
ce KD se doplní pódium o schody i z jeho druhé 
strany a opatří se zábradlím, do té doby se umístí 
provizorně na pódium např. větší umělá květinová 
výzdoba. 
Jako poslední se do diskuze přihlásila paní ředi-
telka ZŠ a MŠ Hlohovec Mgr. Sítková. Informovala 
zastupitele o schůzce rodičů dětí, které by v příš-
tím školním roce měli zájem navštěvovat MŠ a o 
zprávě z hygieny a snížení počtu žáků, rodičům 
bylo sděleno, že zápis dětí do MŠ Hlohovec na rok 
2011-2012 neproběhne. Paní ředitelka se snažila 
alespoň o rezervaci 5 míst pro děti v MŠ ve Valti-
cích a 5 míst v MŠ v Sedleci. Zastupitelé se shodli 
na tom, že školku v minulosti navštěvovalo mno-
hem více žáků a kapacita vždy plně vyhovovala. 
Starostka obce s JUDr. Kašníkem se vyjádřili, že 
nejprve bude vhodné vyhotovit projekt na vhodnou 
rekonstrukci, pravděpodobně bude nutné zrušit 
ordinaci MUDr. Fialové a hlavně tato rekonstrukce 
bude finančně velmi nákladná a po snížení všech 
dotací na tento rok bude obtížné nějaké finanční 
prostředky získat. Zastupitelé vzali tuto skutečnost 
na vědomí.
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Zápis ze 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2010-2014, konaného dne 15.3.2011

Po zahájení bylo přítomno 11 členů Zastupitelstva 
obce, předem omluveni: Bc. Sylva Vlašicová, Bc. Jaro-
mír Navrátil, Mgr. Iva Garčicová a Mgr. Jana Vlková.

Starostka obce se odvolala na zaslaný navrhova-
ný program jednání, který byl doručen všem členům 
ZO spolu s pozvánkou na zasedání a umožnila jeho 
změnu nebo doplnění ze strany členů zastupitelstva. 
Sama avizovala projednání výkupu pozemku pod 
cestou nad hřbitovem v rámci bodu 8 – Různé k pro-
jednání. K tomuto programu jednání nebylo ze strany 
přítomných členů ZO žádných dalších připomínek.

Starostka obce  dala poté hlasovat o programu 
jednání:

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zase-
 dání Zastupitelstva obce.
2. Zpráva o hospodaření Obce Hlohovec za rok 
 2010 – podklad pro vypracování státního závě-
 rečného účtu. 
3. Příspěvek na provoz příspěvkové organizace 
 Základní škola a Mateřská škola Hlohovec na 
 rok 2011 ve výši 800 tis. Kč. 
4. Příspěvek na činnost občanskému sdružení TJ  
 Sokol Hlohovec na rok 2011. 
5. Rozpočet obce na rok 2011.
6. Záměr úplatného převodu části pozemku p.č. 
 814/1, ostatní plocha, o výměře cca 145 m2, dle 
 zákresu do snímku katastrální mapy, v k.ú.
 Hlohovec, ulice Na Kopci z vlastnictví Obce
 Hlohovec do vlastnictví cizí osoby za cenu
 100,- Kč za 1 m2.
7. Úplatný převod nemovitostí – pozemků v k.ú. 
 Hlohovec, za cenu 100,- Kč za 1 m2 z vlastnictví 
 Obce Hlohovec do:

a) vlastnictví pana Jana Kašníka, a sice
  část  pozemku p.č. 814/3, dle geometri-
  ckého plánu č. 984-103/2010 ze dne 
  6.12.2010 označeného jako díl “a”, o vý-
  měře 10 m2, ostatní plocha, v ulici Na Kopci,

b) vlastnictví pana Lubomíra Drobiliče,
  a sice část pozemku p.č. 718/1, dle geo-
  metrického plánu č. 982-47/2010 ze dne 
  10.11.2010 označeného jako nová par-
  cela č. 718/5, o výměře 11 m2, ostatní
  plocha , v ulici Šulaperk, 

c) vlastnictví paní Pavly Vaškovičové, a sice 
  pozemek p.č. 723/2, o výměře 45 m2, za-
  stavěná plocha pod rodinným domem 
  č.p. 296, v ulici Šulaperk.
8. Různé k projednání
9. Usnesení 
Závěr
Výsledek hlasování o  programu jednání v celém 
rozsahu, jak byl navržen: 11 – 0  – 0 .

Průběh jednání:
k  bodu 1.   Kontrola plnění usnesení z přede-
šlých zasedání Zastupitelstva obce. 

Starostka stručně informovala o uzavřených 
kupních smlouvách na prodej pozemků v ulici K Zá-
mečku. Zatím se nerealizoval prodej dvou pozem-
ků ze šesti schválených, u nichž se řeší odstranění 
právní vady před změnou vlastnictví. Upozornila 
na fakt, že v tomto případě musí dojít k posunutí 
měsíční lhůty trvání souhlasu s prodejem daným 
zastupitelstvem, a to až ode dne, kdy budou po-
zemky právně bez věcného břemene. Informovala 
dále o umístění cedulí se zákazem vstupu se psy 
na všechny brány místního hřbitova.  Zastupitelstvo 
obce vzalo tuto zprávu na vědomí bez připomínek.

k  bodu 2.  Zpráva o hospodaření Obce Hloho-
vec za rok 2010 – podklad pro vypracování stát-
ního závěrečného účtu. 

Starostka informovala o zprávě o hospodaření 
za rok 2010, tuto zprávu  okomentovala a sdělila, že 
bude jako podklad pro vypracování státního závě-
rečného účtu zaslána na Krajský úřad JMK. Zastupi-
tele vyzvala ke schválení této zprávy hlasováním. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

k bodu 3.  Příspěvek na provoz příspěvkové or-
ganizace Základní škola a Mateřská škola Hlo-
hovec na rok 2011 ve výši 800 tis. Kč. 

Členové ZO měli k dispozici finanční plán nein-
vestičních výdajů školy na rok 2011 v položkovém 
provedení a včetně předpokládaného doplatku 
mzdy na dalšího pedagogického pracovníka vzhle-
dem ke stále nízkému počtu žáků. Částka je stejná 
jako vloni. Starostka obce proto vyzvala k hlasování 
o tomto příspěvku ve výši 800.000 Kč na rok 2011.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

k bodu 4.  Příspěvek na činnost občanskému 
sdružení TJ Sokol Hlohovec na rok 2011. 

Starostka informovala o žádosti podané ob-
čanským sdružením TJ Sokol Hlohovec, ve které 
požaduje tělovýchovná organizace částku 250.000 
Kč na vlastní činnost a 120.000 Kč na spotřebované 
energie, celkem tedy 370.000 Kč na rok 2011. Rada 
obce doporučuje vzhledem k možnostem obecního 
rozpočtu snížit celkovou dotaci o 70.000 Kč. Starost-
ka dále uvedla, že vzhledem k očekávanému zvýše-
ní výdajů na plánovanou, rozsáhlou opravu budovy 
mateřské školy ostatní místní organizace o příspě-
vek na činnost v letošním roce nepožádaly nebo své 
žádosti stáhly. Po tomto zdůvodnění vystoupil zastu-
pitel Antonín Koryčánek a současně předseda TJ, 
rozdal přítomným členům ZO rozpočet TJ  za loňský 
rok a vysvětlil, že náklady na provoz stále stoupají, 
TJ se snaží získávat dotace i sponzorské dary, po-
řádají různé společenské akce, získávají peníze ze 
vstupného a maximálně šetří. Uvedl také, že už vloni 
byl důvodem snižování příspěvku napjatý rozpočet a 
přitom koncem roku byl zůstatek plusový, žádal za-
stupitele, aby svůj postoj ke snížení příspěvku po se-
známení se s hospodařením za rok 2010 ještě pře-
hodnotili. Na to reagoval místostarosta JUDr. Kašník, 
že se Rada obce tímto příspěvkem důkladně zabý-
vala, výsledkem je mimo jiné i porovnání ročních ná-
kladů na dopravu hráčů na zápasy za uplynulé čtyři 
roky s ohledem na zrušení „C“ mužstva v roce 2008. 
Shrnul, že za deset let obec do místního fotbalu růz-
nou formou investovala prokazatelně 5,9 mil. Kč, ale 
letos je investiční prioritou vzpomínaná rekonstruk-
ce MŠ. Starostka doporučila zastupitelům schválit 
navrhovanou částku 300.000,- Kč a fotbalistům 
šetřit maximálně na spotřebě energií ve prospěch 
výdajů na vlastní zájmovou činnost. Starostka poté 
dala hlasovat o návrhu Rady obce, tedy o částce
300 000,- Kč. 
Výsledek hlasování: 10 – 0  – 1.

k bodu 5.  Rozpočet obce na rok 2011.
Starostka seznámila přítomné s rozpočtem obce 

na rok 2011. Po dobu zveřejnění návrhu vyrovna-
ného rozpočtu projednávala Rada obce potřebné 
změny u pěti příjmových a čtyř výdajových položek, 
takže rozpočet po těchto změnách vzrostl na 14,333 
tis. Kč z původních 14,095 tis. Kč. Upravený návrh 
rozpočtu v tištěné podobě obdrželi všichni přítomní 
zastupitelé před jednáním a starostka podala k ná-
vrhu rozpočtu obce komentář. Dále konstatovala, že 
mimo Radu obce návrh na změnu rozpočtu po dobu 
jeho zveřejnění nikdo jiný nepodal. Na výzvu starost-
ky připomínku ani protiargument nikdo ze zastupite-
lů nepodal, takže starostka dala hlasovat o návrhu, 
aby obec hospodařila v roce 2011 s vyrovnaným 
rozpočtem ve výši 14,333 tis. Kč podle předložené-
ho paragrafového a položkového členění. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

k bodu 6.  Záměr úplatného převodu části 
pozemku p.č. 814/1, ostatní plocha, o výměře 
cca 145 m2, dle zákresu do snímku katastrální 
mapy, v k.ú. Hlohovec, ulice Na Kopci z vlast-
nictví Obce Hlohovec do vlastnictví cizí osoby 
za cenu 100,- Kč za 1 m2.

Starostka upřesnila, kde se tato část pozemku 
nachází. Ozřejmila důvody převodu pro obec ne-
potřebného majetku. Žádný ze zastupitelů neměl 
námitky a starostka obce je vyzvala k hlasován..
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

k bodu 7.  Úplatný převod nemovitostí – pozem-
ků v k.ú. Hlohovec, za cenu 100,- Kč za 1 m2

z vlastnictví Obce Hlohovec do vlastnictví
cizích osob.

Starostka informovala o důvodech jejich převodu 
jediným zájemcům po zveřejnění záměrů úplatného 
převodu konkrétních pozemků v zákonné lhůtě, které 
schválili členové již na minulém zasedání. Zastupitelé 
neměli žádné připomínky ani protinávrhy. Starostka 
dala hlasovat o úplatných převodech jednotlivě. 

a) převod části pozemku p.č. 814/3, dle geo-
  metrického plánu č. 984-103/2010 ze dne
  6.12.2010 označeného jako díl “a”, o vý-
  měře 10 m2, ostatní plocha, v ulici Na
  Kopci, do výlučního vlastnictví pana Jana 
  Kašníka.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

b) převod části pozemku p.č. 718/1, dle 
  geometrického plánu č. 982-47/2010 ze 
  dne 10.11.2010 odděleného a označené-
  ho jako nová parcela č. 718/5, o výměře
  11 m2, ostatní plocha , v ulici Šulaperk,
  do výlučného vlastnictví pana Lubomíra 
  Drobiliče. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

c) převod pozemku p.č. 723/2, o výměře
  45 m2, zastavěná plocha pod rodinným 
  domem č.p. 296 v ulici Šulaperk, do výlu-
  čného vlastnictví paní Pavly Vaškovičové.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.

k bodu 8.  Různé k projednání
a) Úplatný převod (výkup) pozemku p.č.

  816/22, ostatní plocha, ostatní komunika-
  ce, o výměře cca 76 m2 v k.ú. Hlohovec, 
  lokalizace - cesta nad hřbitovem z vlast-
  nictví paní Olgy Lacinové do vlastnictví 
  Obce Hlohovec za cenu 100,- Kč za 1 m2 

  bez dalších omezujících podmínek
Starostka, upřesnilí, že se jedná o dosud nevy-

koupený kousek cesty nad hřbitovem. V minulosti se 
obci podařilo až na dvě výjimky pozemky v této lo-
kalitě od soukromých osob vykoupit, takže se pokusí 
následně o sloučení parcel v katastru nemovitostí. 
Žádný ze zastupitelů neměl k předloženému výkupu 
námitky a starostka obce je vyzvala k hlasování.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0.
Po projednání tohoto bodu byl dán prostor pro do-
tazy a připomínky ostatním členům zastupitelstva
a přítomné veřejnosti.

Členky ZO MUDr. Hammerová a H. Štěpánková 
se dotazovaly na možnost pálení odpadu včetně 
plastů na otevřených páleništích v těsné blízkosti 
budov, zda je možnost regulovat pálení vydáním 
nějaké vyhlášky, kterou by se omezilo pálení na 
jeden den v týdnu a hlavně jakým způsobem se dá 
zvýšit osvěta obyvatel v tomto směru.

Odpověď starostky: Občané mohou na svém 
pozemku při dodržení protipožárních opatření pálit 
papír, dřevo nebo vyschlé zbytky rostlin, tak aby touto 
činností druhé neobtěžovali nebo nepoškozovali ma-
jetek. Záleží na inteligenci a slušnosti každého, zku-
šenosti ukazují, že vyhláška k ohleduplnosti lidi ne-
vychová. Jako regulativ má smysl při komisionálním 
posuzování spáchání přestupku, avšak nesmí chybět 
vůle přestupek oznámit a odvaha jej dosvědčit. Sta-
rostka slíbila větší osvětu např. hlášenou relací v míst-
ním rozhlase a uveřejněním článků v Našej dědině.

Dotaz z řad veřejnosti od manželů Jana a Boh-
dany Drobiličových: Vyslovili potěšení, že obec v 
rozpočtu vyčlenila peníze na rekonstrukci budovy 
MŠ, ale rádi by se dozvěděli, kdy rekonstrukce pro-
běhne a bude-li dokončena před nástupem jejich 
dětí do školky ve školním roce 2011-2012. Zajíma-
lo, proč se začalo jednat o rekonstrukci MŠ až po 
prosincové kontrole hygieny, když o špatném stavu 
školky vědělo vedení obce již dávno?

Odpověď JUDr. Kašníka: V této době už statik 
zjišťuje stav budovy, dokončuje se ve spolupráci s 
pedagogickým personálem školy projektová do-
kumentace, která půjde k připomínkování hygie-
ně, požárníkům atd. Současně probíhají jednání o 
možnostech získání dotace, neboť se předpokládají 
náklady přesahující možnosti obecního rozpočtu, a 
bude následovat výběrové řízení dodavatele staveb-
ních prací.  Konkrétní termín zahájení a ukončení re-
konstrukce však nelze slíbit, veřejnost a především 
rodiče dětí však budou o postupu informováni. 

Reagovala i ředitelka ZŠ a MŠ Hlohovec Mgr. 
Sítková: Upozornila, že o špatných hygienických 
podmínkách jednala se starostkou před víc jak ro-
kem, ale konkrétní míru překročení hygienických a 
prostorových parametrů daných vyhláškou zjistila 
až vzpomínaná hygienická kontrola v prosinci 2010 
a s ohledem na zjištěné stanovila kapacitu 25 dětí 
a další 5 dětí na povolenou výjimku.

Reakce JUDr. Kašníka: Obec přednostně in-
vestovala do majetku, kde se daly využít velké 
účelově směřované dotace z jiných zdrojů, avšak 
časově omezené. Dnes už by naše obec na dotace 
v takovém měřítku vůbec nedosáhla a přitom k za-
jištění provozu těchto investic (kanalizace, sběrný 
dvůr) zavazuje přímo zákon. Bohužel do školních 
budov nikdy nesměřovala žádná účelová dotace. 
Opravu budovy MŠ měly ve svém volebním pro-
gramu obě koaliční kandidátky a skutečně se s ní 
od podzimních komunálních voleb počítalo. 

Další do diskuze se přihlásil člen ZO pan Jan 
Kurka: Kdy bude opraven chodník u školy?

Odpověď JUDr. Kašníka: Co nejdříve, jak po-
časí dovolí.

Dotaz z řad veřejnosti od paní Marie Koneč-
né: Upozornila na velký výtluk a prasklou vozovku 
u jejich domu v ulici Dědina, díky čemuž dochází 
k otřásání domu vždy, když projede nějaké auto. 
Apelovala na nápravu.

Odpověď JUDr. Kašníka: Situaci prověříme a 
po poradě s odborníkem zvolíme vhodný způsob 
opravy vozovky.



T Ř Í K R Á L O V Á 
SBÍRKA. Tradiční 
sbírku na podporu 
charitativních a hu-
manitárních projektů 
Sdružení České ka-
tolické charity pod-
pořili Hlohovčané i 
letos. Čtyři skupinky 
malých koledníků vy-
šly do ulic v sobotu 
8. ledna. Domácnosti 
i tentokrát byly velmi 
štědré a tomu odpo-
vídal i překvapivě 
vysoký výtěžek  45.211 Kč. Tříkrálová sbírka má již desetiletou tradici a její 
výtěžek narůstá až na dvojnásobek. Největší výše dosáhl v roce 2009, kdy byla 
vykoledována částka jen o necelého půldruhého tisíce vyšší. Pořadatel sbírky 
děkuje všem koledníkům, organizátorům a všem, kteří letošní charitativní sbírku 
v Hlohovci podpořili svým darem .

JARNÍ SVOD PSŮ. 
Jednou z akcí, bez 
níž se jaro v Hlohov-
ci neobejde, je svod 
loveckých psů. Je po-
vinný a jeho cílem je 
kontrola případných 
genetických vad. Akce 
také prověří nervovou 
soustavu psa, jeho re-
akci na cizí prostředí a 
schopnost se adapto-
vat. Je také příležitostí 
k prezentaci méně 
známého plemene. K 

těm v Hlohovci patřili i chesapeake bay retrívři Dasty (vpravo) a Indy, kteří se svou 
majitelkou přijeli z Brna.

Foto: Týdeník Břeclavsko
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Co všechno jsme už letos
v Hlohovci viděli a zažili...

K VELIKONOCÍM PATŘÍ VÝZDOBA. Velikonoce jsou 
podobně jako Vánoce příležitostí nejen k úklidu, ale i k vý-
zdobě. A k svátkům jara nedomyslitelně patří také kraslice 
a barevná vajíčka. Činily se i děti ve škole a ve školce.

Foto: archiv 

JARNÍ ÚKLID. Co se v mládí naučíš, ve stáří jako když 
najdeš. Čisto a uklizeno musí být nejen doma, ale i venku.     

Foto: archiv

VYSTAVOVALI TROFEJE. Součástí jarního svodu lo-
veckých psů v Hlohovci už tradičně bývá výstava trofe-
jí. I letos bylo na co se dívat. K zatraktivnění přispěla 
i výstava preparovaných exotických zvířat.

Foto: Týdeník Břeclavsko

KROJOVÝ PLES: 
Hlohovecká Slovác-
ká chasa připravila 
na sobotu 29. ledna  
další tradiční udá-
lost – krojový ples.  V 
sále kulturního domu 
se sešlo 24 krojova-
ných mladých párů. 
Krojovanou chasu 
před dechovou hud-
bu Túfaranku při-
vedli slavnostním 
pochodem naposledy 
stárci Ivoš Drobilič a 
Ondřej Damborský.  Českou besedu zatančilo k velké radosti hostů  šest skupi-
nek krojovaných párů, takže zcela zaplnily taneční parket. Dalším vrcholem ple-
su byla volba nových stárků. Šohaji si pro letošní rok zvolili za stárky Martina 
Pekárka a Jirku Drobiliče. Držme jim tedy palce, ať je chasa pod jejich vedením 
úspěšná a připraví mnoho radosti nejen sobě.
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V rámci výu-
ky v předmětu 
prvouka se učí-
me o naší obci 
a okolní krajině. 
Proto jsme se 
po dlouhé zimě 
vydali se školou 
na vycházku do 
Staré hory. 

Tento útvar je 
vlastně pozůsta-
tek třetihorních 
vápenců, na nichž

se dochoval i zbytek stepních trávníků. Oblast je vyhlášena za chrá-
něnou, leží západně od Hlohovce a je jeho nejvyšším místem.

Počasí nám přálo a cestou jsme viděli mnoho rostlin a živočichů. Na 
jarním sluníčku se vyhřívaly ještěrky a z děr vylézali roztodivní brouci. 
Nad nekonečnými trsy rozkvetlých hlaváčků poletovali pestrobarevní 
motýli. K této naší malebné krajině neodmyslitelně patří také rozlehlé 
vinice, kterými se prohánělo několik zajíců. Nad hlavami nám létalo 
mnoho druhů ptactva, které každoročně hnízdí u nedalekých rybníků.

Není tedy divu, že tato oblast je hojně vyhledávána turisty. Je však 
také všeobecně známo, že největším nepřítelem přírody je člověk. 
Proto jsme si nemohli nevšimnout odpadků, které do přírody rozhod-
ně nepatří. Návštěvníci, ale i lidé místní, by si měli více vážit krásné 
krajiny a udržovat ji v čistotě.

Náš malý jarní výlet s výukou se nám moc líbil a těšíme se na 
další poznávání krás našeho blízkého okolí.

Adéla Misařová, 3. třída

Ze školy a školičky
Mateřská škola upozorňuje na problémy s přijímáním dětí 

Mateřská škola řeší mnohé problémy s nevy-
hovujícími hygienickými podmínkami a organizací 

příštího školního roku.  
Zákonné  normy  přikazující  velikost  učeben  a počet sociálních 

zařízení na jedno dítě jsou mnohem přísnější, než  tomu bylo v dřívějších 
letech,  a skončila platnost výjimky, která byla škole udělena v roce 2008 
Krajskou hygienickou stanicí se sídlem v Brně.  Současná kapacita je 
natolik malá, že pokud by nedošlo k opravě a zvětšení celkových prostor, 
nemůže ředitelství přijmout k novému školnímu roku další děti. 

Tato problematika se netýká pouze naší mateřské školy, ale větši-
ny škol tohoto typu v celé republice.  Je otázkou, zda hygienické nor-
my nejsou příliš přísné, neboť ve stejných prostorách se dříve vzdělá-
valy minimálně dvě třídy dětí předškolního věku, zatímco nyní počty 
vycházejí pouze na třídu jednu. Nám však nezbývá než respektovat 
zákon a dodržovat  normy  jak bezpečnostní,  tak i hygienické. 

Na základě jednání s ředitelstvím Mateřské školy ve Valticích, která 
má díky přístavbě jedné třídy dostatečnou kapacitu,  byla rodičům na-
bídnuta možnost  přihlásit dítě do Valtic a tak dočasně řešit komplikace 
s umístěním dítěte.   Obec Hlohovec  jako zřizovatel mateřské školy  v 
Hlohovci  si uvědomuje vážnost nynější situace a jejím záměrem je v 
co nejbližší době ji řešit.  Rekonstrukce mateřské školy, která proběhne 
letos, umožní navýšení kapacity stávajících prostor a vytvoření vhod-
ného a moderního edukativního prostředí.  Pokud v nejbližších dnech 
dojde ke schválení projektu a povolení této rekonstrukce, mohlo by v 
měsíci červnu proběhnout přijímací řízení v mateřské škole, na zákla-
dě kterého by k 1. září 2011  byly přijaty tříleté děti.  

Kritéria   pro  přijímání dětí k předškolnímu vzdělávání jsou vyvěšena 
na www.zshlohovec.cz/dokumenty a také na vývěsce v mateřské škole.  
Upřednostňovány budou děti starší tří let, s trvalým bydlištěm v obci, děti 
přihlášené k celodenní a každodenní  docházce, děti rodiče samoživitele 
atd., a v případě rovnosti bodů také děti zaměstnaných rodičů.  Bývaly 
doby, kdy byly přijaty vždy všechny děti bez rozdílu věku a délky docházky. 
Nyní však musíme přistoupit k užšímu výběru tak, jak to dělají okolní měst-
ské mateřské školy a přijímat pouze tolik dětí, kolik umožňuje kapacita.  

Rodič,  který chce zároveň pobírat podporu v mateřství  a přesto 
žádá o umístění do mateřské školy na omezenou docházku (polodenní 
či na pět dní v měsíci), musí počítat s tím, že přednost budou mít děti 
s celodenním pobytem v mateřské škole, jehož rodiče jsou celý den v 
zaměstnání. Termín přijímacího řízení bude včas oznámen všem zá-
jemcům o umístění dítěte k předškolnímu vzdělávání prostřednictvím 
místního rozhlasu, internetu a vývěsky v mateřské škole.  

Hana Sítková, ředitelka školy

V naší školičce jsme
oslavili jaro

Ve snaze vytvářet v dětech od nejútlejšího věku povědomí sounáležitos-
ti s přírodou, prostředím, kde žijí a vůbec s celou planetou Zemí, využíváme 
dubnový týden, ve kterém je 22. duben v kalendáři veden jako Den Země, k 
aktivitám, které k tomu přispívají.

Děti poznávají okolí naší vesnice a výjimečnosti, které nám skýtá. Je to 
zejména chráněné historické území Kamenice, kde jsme společně obdivovali 
nádheru kvetoucích hlaváčků jarních. Z nejvyššího místa pak děti objevily vý-
hled do celé okolní krajiny. Poznaly rybník Nesyt, obec Sedlec i Svatý kopeček. 
Pozorování zajíců pobíhajících v poli a stáda srn  prožitek ještě umocnilo.

Cestou zpět ovšem děti objevily vyvezený odpad ve křoví a těm, co takové 
věci dělají, vzkazují, že jsou špatní lidé a že se to nedělá. I ony vědí, že odpad 
patří do popelnic a na sběrný dvůr.

Abychom i my přispěli ke zkrášlení svého životního prostředí, vyrazili jsme s 
hráběmi, lopatami, kolečky a metlami na školní zahradu a před mateřskou ško-
lu. Jarní úklid zvládly děti na jedničku. Na závěr si ještě stromek před budovou 
ozdobily barevnými vajíčky, protože Velikonoce už byly za dveřmi. Byl to určitě 

Vycházka do Staré hory

V pátek 6. května vyrazily děti, učitelky i paní školnice do 
Brna. Přidali se k nám i prvňáčci ze základní školy.

V divadle Radost na nás čekala pohádka Tři čuníci nezbedníci. 
Některým dětem už byla cesta pohodlným autobusem dlouhá, ale 
stála za to. 

V prostředí krásného divadla jsme zhlédli pestré představení, při 
němž děti živě reagovaly. Účinkující nás hned v úvodu mile překva-
pili, když všem divákům oznámili, že dnes si budou prasátka své 
domečky stavět v Hlohovci. A věřte, že při některých dětský výkři-
cích a reakcích na děj se v našich dětech Hlohovčané nezapřeli!

Po skončení představení nám bylo umožněno posvačit v diva-
delní restauraci, kde se děti chovaly vzorně a také za to byly od 
paní vedoucí pochváleny. I zpáteční cesta proběhla bez nehody a 
my už se těšíme na příští divadélko, které za námi přijede do škol-
ky. Bude mít název Žádný strach a uskuteční se na školní zahradě. 
Pěkných zážitků totiž není nikdy dost.

pěkný dárek Zemi k jejímu svátku a prožitek, který v dětech 
zanechal pozitivní stopu.

M. Baránková, vedoucí učitelka

V dětech se nezapřeli
Hlohovčané
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Naše základní škola se jako jedna ze 
zdravých škol ČR účastnila soutěže Ko-
šík plný rozumu, která rozvíjí 
smysl pro zdravý životní styl. 

Školní kolo této soutěže probí-
halo v březnu ve třídách základ-
ních škol. Vítězové tříd postoupili 
do krajského kola, které se konalo 
v závěru dubna v Brně a utkalo se 
v něm 40 dětí z deseti jihomorav-
ských škol. 

Hlavním tématem hry Košík 
plný rozumu je zdravá strava a 
její pravidla připomínají známou 
hru Monopoly. Body, respektive 
peníze děti získávají za splnění 
úkolů na kartičkách, například za 
vyjmenování pěti druhů ovoce či 
zeleniny, nebo třeba pronájmem 
pultu se zdravou výživou. Kartič-
ka se zmínkou o sladkostech je 
naopak v postupu po herním poli 

Soutěž Košík plný rozumu rozvíjí smysl pro zdravý životní styl

Hlohovecká malotřídka 
má Klíč k moderní škole

Základní škola Hlohovec využila zveřejnění výzvy k před-
kládání projektových žádostí za účelem zlepšení podmínek pro 
vzdělávání na základních školách z Operačního programu Vzdě-
lávání pro konkurenceschopnost. 

Ze školy a školičky

zbrzdí, protože sladkosti se mohou jíst pou-
ze výjimečně. Při hře si žáci osvojují zásady 

zdravého životního stylu a zároveň se pro-
cvičují v manipulaci s penězi, sčítají, odčítají 

a musí hlídat stav svého konta. 
Vítězem se stává ten, kdo jako 
první dosáhne částky 3.000 Kč.

Žákům naší školy se v kraj-
ském kole dařilo, obsadili jsme 
dvě druhá místa, což je velký 
úspěch. Odměnu za 2. místo si 
odvezla Anička Drobiličová  v ka-
tegorii  žáků 2. ročníků a  David 
Nejeschleba, který  vybojoval také 
druhé místo v kategorii žáků 4. 
ročníku.  Postup do celostátního 
kola jsme sice nezískali, ale i tak 
jsme spokojeni s takovým úspě-
chem, který  svědčí o tom, že 
hlohovečtí  žáci mají nejen štěstí 
ve hře, ale také dobrou podnika-
telskou strategii. A to je v životě 
potřeba.

Hana Sítková, ředitelka školy

Žáci mají radost
z nového doskočiště

Letošní zima byla velmi dlouhá a studená, a proto jsme se 
moc těšili na začátek jara. To jsme ještě netušili, jaká překvapení 
na nás v tuto krásnou roční dobu budou čekat. Hned s prvními 
slunečními paprsky začalo být na školním dvoře rušno.

„Co se to tam asi děje?“  ptali jsme se sami sebe navzájem. Viděli 
jsme pracovité dělníky, kteří si ke své práci přizvali dokonce malý 
bagr. Někteří z nás se domnívali, že nám snad na školním dvoře vy-
kopou bazén. Odpovědi se nám dostalo od naší paní ředitelky. Vy-
světlila nám, že občanské sdružení Petrklíč pro naši školu zřizuje 
nové sportovní doskočiště. 

K jeho realizaci byla použita krajská dotace a také finanční příspě-
vek  od zřizovatele, obce Hlohovec. Na začátku měsíce dubna bylo ho-
tovo a my mohli začít skákat. Nové doskočiště využíváme při hodinách 
tělesné výchovy či ve sportovním kroužku. Trénujeme na něm skok da-
leký na různé soutěže a jsme díky němu na tato klání lépe připraveni. 
Doufáme, že letos budeme moci konkurovat žákům z ostatních škol v 
Jihomoravském kraji. Své dovednosti poměříme v blízké době na malé 
Olympiádě, která se uskuteční 1. června v Sedleci.

Děkujeme všem, kteří se na stavbě našeho doskočiště podíleli. 
Především bychom chtěli poděkovat zřizovateli naší školy  - obci Hlo-
hovec, která měla na této práci lví podíl, zejména panu místostaros-
tovi, který na práci odborně dohlížel. Jako nejstarší žáci se na konci 
června s naší školou rozloučíme. Mrzí nás, že nový sportovní areál 
na školním dvoře nebudeme moci užívat déle, budeme však na naší 
hlohoveckou školičku vždycky rádi vzpomínat. 

Žáci 5.třídy

V rámci programu EU peníze  školám,  který  je určen k čerpání 
dotací z Evropského sociálního fondu, jsme vytvořili vlastní projekt 
s názvem Klíč k moderní škole a ten jsme předložili ke schválení na 
podzim loňského roku.  

Ministerstvo školství projekt schválilo a k jeho realizaci  přidělilo 
škole dotaci v celkové výši 534.695 korun. Cílem našeho projektu  
Klíč k moderní škole je podpora rozvoje znalostí, schopností a do-
vedností žáků v oblasti cizích jazyků, matematiky, přírodních věd, 
informačních a komunikačních technologií a  čtenářské a informační 
gramotnosti prostřednictvím nejmodernější digitální techniky. 

Díky dotaci byly zakoupeny další dvě interaktivní tabule, magnetic-
ké tabule s keramickým povrchem a posuvným systémem, přenosné 
počítače, ozvučení učeben a vizualizér. Škola se nyní může pochlubit 
nejen funkční počítačovou učebnou, která je průběžně obnovována, 
ale také čtyřmi dalšími učebnami s nejmodernější digitální technikou, 
z nichž tři mají interaktivní tabuli. 

K naplnění cílů projektu přispívají všichni pedagogové základní 
školy tím, že vytvářejí inovativní učební materiály a ověřují je ve výuce 
jednotlivých předmětů. Výuka se tak stává zajímavější, propracova-
nější a v souladu s nejmodernějšími metodami. Na realizaci projektu 
má škola dva roky, takže se žáci mohou stále těšit na něco nového. 

Hana Sítková, ředitelka školy
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Letošní košt byl co počtu vzorků skromnější

Pavla Kurková, žákyně 4. třídy ZŠ Hlohovec se  umístila 
na 1. místě v literární soutěži Zelené pero Jaromíra Tomečka 
v kategorii poezie se svou básní Naše školní veverka. Tuto 
soutěž pořádá CEV Pálava Mikulov společně se ZŠ Valtická 
Mikulov.

Naše školní veverka
Pavla Kurková 

Každému z nás se občas stává,
 i když běžně pozor dává,
že kouká z oken školy ven

a vzdychá, jak je krásný den.

Před školou stará lípa stojí
a z ní den co den,

veverka, co se lidí málo bojí,
pokukuje do oken.

V koruně starého stromu
blízko rybníka,

tam domeček má, věřte tomu,
často tam totiž utíká.

Každé ráno brzy vstává,
kožíšek si načechrává,
a za malou chvilinku,
běží si pro svačinku.

Má to kousek do zahrad,
přes silnici a pak kolem kostela.

Jenom musí pozor dát,
aby nevběhla někomu pod kola.

Jablíčko či oříšek,
najde si v polích hravě.
Jí opravdu velmi zdravě

ten rezavý kožíšek.

Když už bříško plné má,
na lípu se vyšplhá.

Ve větvích si poskakuje,
zatímco nás matika sužuje.

O desáté s velkým křikem
vyběhneme na zahradu,

veverka se krčí za keříkem,
tuší zradu.

„Veverka!“ zvolal kdosi tenkým hláskem,
všichni běží směrem k ní,

ona však zamává jen ocáskem:
„Zda-li mě někdo dohoní?“

Že se tomu věřit nechce?
Tak přijďte k nám do Hlohovce.

Veverka je náš kamarád,
u nás ji má každý rád.

Svátek matek u Sluníček a Berušek
Nikde jinde není slovo maminka tak často vyslovováno jako ve 
školce. Děti jsou rády, když sem za nimi matky přijdou a stráví zde 
pěkné společné chvíle. 
Letošní Svátek matek se u nás konal ne jako vždy doposud ve školní 
jídelně, ale v obou třídách, v Beruškách i Sluníčkách.  K tomuto 
řešení jsme museli přistoupit proto, že v jídelně už bylo pro účin-
kující i rodiče a příbuzné velmi těsno. Ani třídy ovšem neposkytují 
dostatek prostoru, aby mohli přijít všichni, kteří by měli se zájem se 
této akce zúčastnit. 
Děti potěšily své maminky připraveným programem a společně pak 
navlékly korále, které princeznička poztrácela. Berušky měly připra-
vené korále z namačkaného, krásně barevného, krepového papíru a 
Sluníčka už celý týden obarvovala různé tvary těstovin. Hotové náhr-
delníky a náramky všem moc slušely.  Věříme, že ze společné s láskou 
vykonávané činnosti, měly děti i jejich maminky dobrý pocit.  

kolektiv učitelek mateřské školy

Letošní místní výstava vín, pořádaná tradičně Českým za-
hrádkářským svazem ZO Hlohovec o velikonoční neděli, byla na 
počet vystavených vzorků o poznání skromnější než v minulých 
ročnících. 

Projevila se loňská slabá úroda hroznů vinné révy. Slabší zastou-
pení vystavovaných vzorků však nemělo v žádném případě vliv na 
bohatou návštěvnost této oblíbené akce. 

Garantem výstavy byl opět Drahomír Míša. Vína hodnotilo cel-
kem 19 tříčlenných odborných komisí a dvě subkomise. Celkový 
počet vzorků byl 494, z toho bylo oceněných celkem 178 vín. 
Bylo uděleno 21 zlatých, 30 stříbrných a 37 brozových medailí a

90 vinařů obdrželo diplom. 
Šampionem výstavy bylo vyhodnoceno Rulandské šedé rodinné 

vinařské firmy J+J Buriánkovi z Hlohovce, z červených vín Dornfelder 
vinaře Miroslava Kostihy z Valtic.  Zweigeltrebe rodinné vinařské firmy 
J+J Šlichtovi bylo hodnocené jako nejlepší víno místního vinaře a  
nejlepší kolekcí vín na výstavě se mohl pochlubit valtický vinař Martin 
Štěpánek.  

Vínka po jazýčku poválali, nejednu písničku u cimbálu zanotovali, 
někteří spokojení s výsledkem, jiní méně…  Tak už to bývá, o čem by 
se potom mudrovalo? Našim vinařům  přejeme úspěšný vinařský rok, 
bohatou a zdravou úrodu z vinic a lahodná vína v sudech!   
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Valtické výletní noviny jsou zcela novým počinem valtické 
radnice. Narozdíl od periodických obecních a městských zpra-
vodajů nejsou určeny místním, ale přespolním, kterým hlavním 
město vína prezentují jako místo, kam se rádi budou vracet.

Pilotní číslo vyšlo nákladem 20 tisíc výtisků a je zdarma k mání 
na turistických informačních centrech, v restauracích, penzionech 
a místech hojně navštěvovaných turisty. Ti na osmi stranách najdou 
přehled valtických akcí na letošní rok, okruh městem, který je prove-
de po památkách, tipy na výlety do Lednicko-valtického areálu i za 
jeho hranice či fotoochutnávku pravidelných akcí.

Duchovním otcem výletníku je místostarosta Milan Sedláček: „Ně-
které nápady nemusí nutně vznikat ve vlastní hlavě, stačí je vidět 
jinde. Mě inspirovaly turistické noviny v Jičíně, městě pohádek. Řekl 

Přečtěte si Valtické výletní noviny
jsem si, když to jde u nich, proč ne u nás. Noviny by měly vycházet 
jednou ročně a pokud nebude stačit náklad, počítá se s dotiskem.  Už 
nyní plánujeme druhé číslo, které by narozdíl od toho prvního mělo 
vyjít ihned začátkem roku, aby město reprezentovaly také na veletr-
zích cestovního ruchu.“

Starosta Pavel Trojan myšlenku výletních novin od začátku podpo-
roval: „Myslím, že se podařilo v jedněch novinách soustředit pro ná-
vštěvníky  všechny základní a potřebné informace. Nechybí historie ani 
současnost a trocha toho poučení je vykompenzována méně známými 
fakty a zajímavostmi včetně dvou českých rekordů. Přestože se první 
číslo povedlo, věřím, že ta další budou vždy ještě o něco lepší.“

Valtické výletní noviny pro město realizovala břeclavská agentura Ef-
fect Design a budou zdarma k dostání i na Obecním úřadu v Hlohovci.

Hlohovečtí se dočkali nového sběrného dvora
Sběrný dvůr v Hlohovci je realizován na 

místě původního, improvizovaného sběrného 
dvora v části bývalého areálu zemědělského 
družstva a zabírá plochu 4.487 m2. Kapaci-
ta sběrného dvora činí 80 tun/rok, z toho tři 
tuny nebezpečných odpadů. V rámci projek-
tu je vybudována asfaltobetonová plocha pro 
umístění kontejnerů na tříděný odpad a jako 
manipulační a skladové plochy pro ukládá-
ní suti a dřevního odpadu. Součástí areálu 
sběrného dvora jsou tři stavby. Přízemní 
administrativní budova s halami pro garážo-
vání techniky je určena pro provozní činnost 
sběrného dvora a jako zázemí pro obsluhu.  
Dalšími budovami jsou hala jako sklad dřev-
ní štěpky a dále přístřešek pro kontejnery 
na tříděný odpad. Součástí projektu je také 
16 oceloplechových kontejnerů na jednotlivé 
druhy tříděného odpadu, sudy, štěpkovač, 
nádoby na nebezpečný odpad, PC sestava 
a dále technika pro manipulaci a dopravu 
soustředěného odpadu (kolový nakladač, 
paletizační vidle). 

Stavba SD byla zahájena předáním sta-
veniště firmě VHS Břeclav, s.r.o., v prosinci 
2009, zdárně dokončena a investorovi pře-
dána v souladu se smluvními podmínkami v 
srpnu 2010 a zkolaudována v lednu 2011. 

Lze konstatovat, že sběrný dvůr v Hlohovci 
je realizován ve velké kvalitě a plní očekáva-
nou funkci organizovaného třídění odpadů, 
jejich soustřeďování a předávání pro další 
využití či k likvidaci. Zatím zde běží zkušební 
provoz, v nejbližších dnech se však připravuje 
provozní dobu rozšířit na celý pracovní týden 
včetně sobot. Provozováním nového sběrné-
ho dvora jednoznačně dochází ke zkvalitnění 
některých dosud uskutečňovaných činností a 
služeb naším občanům, ale zejména k roz-
šíření možností a nabídky dalších činností 
(např. štěpkování dřevního odpadu, produkce 
stavebního recyklátu atd.). Věříme, že jeho 
služby ocení i spolupracující subjekty - svo-
zová odpadová společnost Hantály a.s., Velké 
Pavlovice, subjekty zapojené do kolektivního 
systému třídění a sběru komunálního odpa-
du jako EKO-KOM, Asekol, Elektrovin, ale 
především občané Hlohovce. Přínos tohoto 
ekologického projektu pro kvalitu odpadové-
ho hospodářství, tedy i životního prostředí
v obci Hlohovec je významný a v  měřítku 
možností obce naší velikosti na tomto úseku
i nadčasový.

Investor a provozovatel:  
Obec Hlohovec
Autor projektové dokumentace: 
firma pana Milana Veselé-
ho, projektová a inženýrská 
činnost Břeclav
Dodavatel stavební části: 
VHS Břeclav, s.r.o.
Dodavatel vybavení SD: 
Brasco Steel spol. s r.o., 
Troubky (kontejnery, sudy)
Dodavatel strojního zařízení:  
WAY MORAVA, s.r.o., Olo-
mouc (čelní nakladač, pelati-
zační vidle)
Financování stavby:
Celkové skutečné náklady 
na projekt (včetně DPH): 
15,952 mil. Kč
Obec Hlohovec z vlastních prostředků využila celkem: 0,900 mil. Kč  (5,4 %)
S financováním projektu obci pomohly cizí zdroje, a sice:
Jihomoravský kraj  poskytl z Fondu ŽP, v rámci programu 
Podpora v oblasti odpadového hospodářství dotaci ve výši: 0,700 mil. Kč  (4,6%)
Ze státních zdrojů: Státní fond životního prostředí ČR 
v rámci Operačního programu Životní prostředí obdržela obec 
rovněž dotaci ve výši: 0,795 mil. Kč  (5%)
Největší pomocí přispěla Evropská unie,  
která z Fondu soudržnosti poskytla dotaci v celkové výši  13,517 mil. Kč  (85%)

 Marie Michalicová, starostka

Starostka Marie Michalicová a místostarosta Pavel Kašník si 
prohlédli techniku na sběrném dvoře. 

Foto: Týdeník Břeclavsko.

Vychází každou středu. www. tydenik-breclavsko.cz



Dobře zapamatovatelné datum bude mít v rodném listu za-
psáno letos první narozený Hlohovčan Matouš Krátký. Narodil 
se 1. 1. 2011 a pro letošek se stal vůbec prvním narozeným 
miminkem v našem  okrese. 

Narodil se v 1.22 hodin s mírami 3.380 gramů a rovnými 50 cen-
timetry. Pro dvojici bankovních úředníků Ivu a Radima Krátké se stal 
prvním vytouženým dítětem. Zda to bude kluk či holka nevěděli a přes-
tože si pod stromeček nadělili obálku, kde měli od gynekologa napsáno 
pohlaví dítěti, odolali  štědrovečernímu pokušení a obálku nerozlepili. 
„Moment překvapení zvítězil,“ komentovala to šťastná maminka. 
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První hlohovecký občánek do vínku dostal dobře
zapamatovatelné datum 

Šťastní rodiče s novorozeným synem, kterému už je půl roku.
Foto: Týdeník Břeclavsko

Jména, a to zejména ta chlapecká, prý vybírali složitě. „Nepočítali 
jsme s tím, že se nám povede takový úžasný termín porodu a líbila se 
nám hlavně prosincová jména. Jenže jsme nechtěli, aby potomek měl 
svátek a narozeniny těsně po sobě, tak měla jména Daniel a Štěpán 
smůlu. O Silvestrovi jsme neuvažovali, ale používali jsme ho z legrace 
jako pracovní název,“ smála se maminka prvorozeného občánka roku.

Jméno Matouš objevil novopečený otec teprve asi dva týdny 
před porodem. „Odjakživa se mi líbila jména všech čtyř evangelistů 
- Matouš, Marek, Lukáš a Jan. Svátek Matouš slaví 21. září, takže 
bylo vybráno,“  uvedla Iva Krátká.                                  (špo)

NEZAPOMEŇTE NA MÍSTNÍ
POPLATKY 

TERMÍN SPLATNOSTI PRONÁJMU
POZEMKŮ JE 30. ČERVEN

UPOZORNĚNÍ!!! 
Do dnešního dne ještě stále nebyly zaplaceny poplatky za čtyři 
pejsky!
Poplatky za TKO 2011 nemá ještě zaplaceno 3,5% občanů!
Na rozdíl od loňského roku využijeme možnosti ze zákona
o místních poplatcích, který umožňuje navýšení o penále až 
300% + poplatek za exekuci.
Občanům, kteří si nezažádali o povolení splátek, bude účtováno 
penále podle data úhrady od 10 do 100% případně i náklady 
na exekuci.

Správce poplatků: Kateřina Osičková



P R V N Í   Z E M Ě M Ě Ř I C K Á  a.s., Komenského 213, 691 45 Podivín

-  geodetické práce -  geografické informační systémy
-  pozemkové úpravy -  geometrické plány a vytyčení pozemků

telefon/fax: 519345700      e-mail: skrecek@prvni-zeme.cz
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Starostka Marie Michalicová a místostarosta Pavel Kašník.

Poslankyně Jaroslava Schejbalová, starosta Valtic Pavel Trojan, 
krajský zastupitel Jiří Janda a Ladislav Šustr.

Starostka Marie Michalicová a krajský zastupitel Richrd Zemánek.

Místostarosta Pavel Kašník a poslankyně Jaroslava Schejbalová.

V pátek 20. května se uskutečnilo pravidelné setkání představitelů Obce Hlohovec se zástupci parlamentu, Jihomoravského kraje, 
úřadu práce a okolních obcí. Hlavním tématem neformálního setkání byla diskuse o možnostech dalšího rozvoje Hlohovce.

termín akce: akce:    místo: pořadatel:

29. ledna Krojový ples kulturní dům Chasa Hlohovec

  5. února Diskoples kulturní dům TJ Sokol
   Hlohovec 

25. června Benátská noc Okolí
  kulturního domu TJ Sokol
   Hlohovec

29. června Školní akademie kulturní dům ZŠ Hlohovec

21. a 22. srpna Krojové hody kulturní dům
  a areál u KD Chasa Hlohovec

27. srpna Krojové hodky kulturní dům
  a areál u KD Chasa Hlohovec

17. září  Vinobraní kulturní dům
  a areál u KD OS Hlohovčané

Výčet kulturních akcí není vyčerpávající, bude aktuálně doplňován 
a upřesňován.    

Správce kalendáře: A. Kurková, M. Sítková
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Leden 

Wunschová Marie                 Hlavní  188 80 let
Hluchá Marie                        Dědina 43                   81 let
Lípová Ludmila                     U sadů 130                  60 let
Šenková Terezie                    Ke kostelu 179            84 let
Haarová Naděžda                  U sadů 401                  80 let
Pekárková Anežka            Hlavní 126                  93 let
Konečná Anežka                    Lípová 288                 70 let
Drobiličová Rosalie               Dědina 48                    85 let
Havelková Anna                    Na kopci 111               88 let

Únor   

Malčic Jan  Lípová 344          81 let

Tuček Jiří U rybárny 429 60 let

Štěpánková Ludmila Dědina 42                   83 let

Poláková Milada Hlavní  189             83 let

Balga Josef                              U sadů 434                 60 let

Prajková  Růžena                    Dědina 201                  87 let

Březen  

Radkovičová Žofie Dědina  201      60 let

Garčicová Jana    Doní konec  127         60 let

Machálek Jan                          Dědina 273                  60 let

Baránková Marie                    U sadů 387                   87 let

Bartolčicová Marie                Hlavní  157                  85 let

Fríbová Anna                          Lípová 260                  70 let

Drobiličová Růžena                Chalupky 240              89 let

Duben     

Zoubek Karel   Krátká  341      82 let

Garčic Ladislav Šulaperk 432         60 let

Nejeschlebová Ludmila         U sadů 390                   87 let

Klimovičová Anděla               U sadů 391                  84 let

Fabičovicová Hana                 Ke kostelu  473           50 let

Repová Jaroslava                    Dědina 13                   50 let

Dolečková Anna                     Hlavní 257                  81 let

Štěpánková Anna                    Dědina 47                  97 let

Sítek Rudolf                            Hlavní 128                  83 let

Květen     

Baránková Terezie Šulaperk  296      87 let

Dvořáková Zdeňka    U sadů 412        60 let

Slunská Marie                         Hlavní 321                   84 let

Radkovičová Monika              Dědina 4                      92 let

Bartolšicová Anna                  Šulaperk  184               84 let

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme Vítáme mezi námi

Dne 1. ledna 2011 se manželům Ivě a Radimovi Krátkým  
(Hlavní 332) narodil syn Matouš.

Dne 16. ledna 2011 se Radce Štěpánkové  (U sadů 451) 
narodila dcera Ema.

Dne 28. února 2011 se manželům Žanetě a Romanovi
Pešovým (U rybárny 445) narodil syn Roman.

Dne 14. dubna 2011 se Ivě Tesaříkové a Radkovi Poláčko-
vi  (Šulaperk 193) narodila dcera Adéla.

Sňatky

Dne 18. března 2011 uzavřeli
v Břeclavi sňatek Bohumila
Esterková a Jan Girič (Ke kostelu 83) 

Opustili naše řady

Dne 7. prosince 2010 zemřela ve věku 83  let paní Anna 
Šlichtová (U sadů 371). 

Dne 1. února 2011 zemřel ve věku nedožitých 74  let pan 
Ladislav Mach (Dolní konec 173).

Dne 11. února 2011 zemřel ve věku  nedožitých  84 let pan 
Antonín Letafka  (U sadů 433).

Dne 23. února 2011 zemřel ve věku nedožitých 56  let pan 
František Baránek  (Hlavní 75)

Dne 12. března 2011 zemřel ve věku 50  let pan Pavel Buriá-
nek  (Lípová 251)

Dne 13. března 2011 zemřela ve věku nedožitých 70  let paní 
Marie Vlašicová (Hlavní 210).

Dne 11. dubna 2011 zemřela ve věku 89  let paní Růžena 
Drobiličová (Chalupky 240). 

Dne 2. května 2011 zemřela ve věku 87  let paní Marie
Baránková (U sadů 387).

Dne 24. května 2011 zemřel ve věku 54 let pan Stanislav 
Vlk (Dolní konec 114)

Zpracovala: Kateřina Osičková
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Cyklistické jaro začalo v Hlohovci, závodily děti i profíci
Sezona silničních cyklistů  v pátek 1. dubna odstartovala v 

Hlohovci. Po 18 letech zde nadšenci ze Sportcomplex Clubu 
Břeclav obnovili tradici cyklistických závodů.

 Na start hlavního závodu se postavilo 91 jezdců z Čech, Slovenska 
a Rakouska, včetně řady reprezentantů. Na peloton čekalo 10 okruhů 
o délce 7,5 km. Závodilo se ihned od startu, kde se peloton rozdělil na 
několik skupin. V průběhu závodu čekalo na závodníky několik sprinter-
ských prémií, ve kterých se bojovalo o peněžité ceny věnované firmou 
Max Cursor Ostrava a láhve vína z hlohoveckého Vinařství Hajda. Do 
závěrečného okruhu vjížděla na čele desetičlenná skupina závodníků, 
která se v posledním okruhu ještě roztrhala. Do závěrečného spurtu 
vjížděla skupinka čtyř závodníků, z nichž nejvíce sil měl Milan Kadlec 
z ASD Dukla Praha. „Myslím, že to bylo perfektní, takové kvalitní obsa-
zení nemá u nás obdoby,“ byl spokojený ředitel závodů Petr Herman, 
který na zdejších silnicích před lety sám závodil.

Závod elitních jezdců ale nebyl tím hlavním důvodem, proč se Petr 
Herman společně s Petrem Benešem a dalšími nadšenci do orga-
nizace závodu pustil. Šlo totiž především o to, aby se pro cyklistiku 
podařilo nadchnout co nejvíce dětí. Nakonec se jich na start silnič-
ního kritéria postavilo celkem 82. „Obešli jsme před závody školy v 
okolí, napsali jsme jim to do deníčků. Atmosféra dětských závodů byla 
úžasná, byla tam spousta rozzářených dětských očí, ale samozřejmě 
ukáplo i několik slziček, když někdo nedopadl tak, jak by si přál. Ale 
třeba si to vynahradí při podzimním kritériu v Břeclavi,“ pozval Petr 
Herman malé cyklisty na další závod.

V závodu se neztratila ani hlohovecká děvčata a jeden kluk. Roč-
ník 2002-2003: 2. Tučková Anna, Hlohovec, 2000-2001: 3. Aubrechto-

Po 18 letech se do Hlohovce vrátily kdysi tradiční cyklistické závody. 
Vedle elitních závodníků z Česka, Slovenska a Rakouska bojovali o 
vavříny vítězů i nejmladší adepti cyklistiky.

Foto: Týdeník Břeclavsko
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Muži z TJ Sokol Hlohovec sehráli v zimním období turnaj v Mi-
kulově. Zde odehráli 7. zápasů a skončili na 3. místě , když porazili 
Schrattenberg, Drasenhofen, Nikolčice, Popice a Ottenthal. Nao-
pak poraženi odešli v zápasech s Novosedly a Přítluky.

Další zápasy přípravy sehráli s Prušánkami 1:3, s Tvrdonicemi 
B 7:2 a s Charvátskou Novou Vsí 1:1. Nejlepšími střelci přípravy 
byli Kamil Mlátilík a Josef Fabičovic.

V těchto přípravných zápasech v mužstvu dospělých dostali 
příležitost i mnozí mladí hráči z řad dorostu. Všichni tyto kluci ( Jan 
Garčic, Josef Drobilič, Jan Kašník a Vojtěch Pixa) dokázali, že z 
nich mohou vyrůst výborní fotbalisté.

Po neutěšeném podzimu, kdy A mužstvo začalo bodovat až na 
konci soutěže,  a tím se odlepilo od samého dna tabulky, dbají  tre-
néři na důsledné plnění tréninkových dávek. Ti nejlepší v přípravě 
naběhali až 150 km.

Kádr  byl doplněn o Kamila Mlátilíka (1. FC Slovácko - hosto-
vání), Radka Sedláčka (Moravan Lednice - hostování) a Tomáše 
Křivánka (Sokol Charvátská Nová Ves - hostování).

Dále se prodloužilo hostování Radima Málka (Moravan Ledni-
ce). Naopak se do přípravy již dále nezapojil Lubor Kaňa a dále 
ukončil činnost v našem oddíle Michal Pivoluska, který zde hrával 
v průběhu studia na vysoké škole v Lednici.

Dorostenci a žáci se základnou navštěvovali v období zimy tě-
locvičnu ve Valticích a v Hlohovci. Ostatní přípravu absolvovali při 
dobrém počasí na hřišti či v okolí rybníků. Žáci se zúčastnili dvou 
halových turnajů, kde sice obsadili poslední místa, ale k jejich cti 
je třeba dodat, že soupeři jim byli hráči Znojma, Břeclavi, Brna, 
Hodonína, Vyškova, Boskovic a Kyjova. Až na jeden zápas byly 
vždy výsledky těsné a remíza se Znojmem  či Vyškovem potěšila.

vá Jana, Hlohovec, 1998-1999: 2. Hajda Isabel, Hlohovec, kluci 1998-
1999: 1. Beneš Jan, Hlohovec. 

Jiří Holobrádek

Mezi muži příležitost dostali 
i mladí hráči

Pobočka Břeclav, 17.listopadu 2,

tel. 519 353 911,

mobil: 606 705 999
více na www.schmidt-reality.cz

Nabízíme k prodeji 19 stavebních pozemků v obci 
Hlohovec, okr. Břeclav. Jedná se o pozemky v uli-
ci „K zámečku“. Pozemky mají výměru od 426 m2

do 927 m2. Přípojky IS a komunikace byly dokončeny 
k 1. 8. 2010.

zakázku vyřizuje: Zdeněk Zelinka, Tel.: 777 000 622


